



KÖNIGHAUS

INFRAROT

Bedienungsanleitung
M-Serie/LED



Instructions

Remote Control Pairing

After turning on the heater, pairing is automatic. If automatic pairing does not work, press the *lighting button* five times within 10 seconds. You will hear a signal tone confirming successful pairing.

Lighting

Press the *lighting button* once to activate the light function. Pressing it again changes the light colour and pressing it again switches the lighting off.

Heating

Press the *heating button* once to activate the heating function. Press it again to switch off the heating.

Timer

Press the *timer button* to set a desired switch-off time for the heating. The available intervals are 1 hour, 2 hours, 4 hours, 6 hours and 8 hours. The heating switches off automatically after the set time has elapsed.

Temperature +/-

Press the *temperature + or - button* to set the desired room temperature. As soon as the set temperature is reached, the heating switches off automatically. If the room temperature falls below the set value, the heating will restart.

Do you have any questions?

You can find more information at [koenighaus-infrarot.de/anleitungen](https://www.koenighaus-infrarot.de/anleitungen).

Our friendly customer service team can provide detailed information during a personal consultation.



+49 (0)2822/537 64 01



info@koenighaus-infrarot.de

Technical Data

Wattage/dimension

450 watt | 94,5 x 54,5 x 2,2 cm

600W, 800 watt | 104,5 x 64,5 x 2,2 cm

1000 watt | 124,5 x 64,5 x 2,2 cm

Lumen intensity

3000 K: Warm white

4000 K: Neutral white

6000 K: Cold white

Gradations between 657 lm, 692 lm and 739 lm possible.

Weight

450 watt: 4 kg

600, 800 watt: 4,6 kg

1000 watt: 4,95 kg

Connection

450 watt: 4 kg

Protection class

IP44

Surface temperature

75–125 °C (with overheating protection)

Remote control

The lighting and heating functions of the ceiling heating can be conveniently controlled and adjusted using the remote control supplied.

Installation

Ceiling and wall mounting possible.

Anleitung

Fernbedienung koppeln

Nach dem Einschalten der Heizung erfolgt die Kopplung automatisch. Sollte die automatische Kopplung nicht funktionieren, drücken Sie innerhalb von 10 Sekunden fünfmal die *Beleuchtungstaste*. Sie hören einen Signalton, der die erfolgreiche Kopplung bestätigt.

Beleuchtung

Drücken Sie einmal die *Beleuchtungstaste*, um die Lichtfunktion zu aktivieren. Ein weiteres Drücken ändert die Lichtfarbe und durch erneutes Drücken wird die Beleuchtung ausgeschaltet.

Heizung

Drücken Sie einmal die *Heiztaste*, um die Heizfunktion zu aktivieren. Drücken Sie diese erneut, um die Heizung auszuschalten.

Zeitsteuerung

Drücken Sie die *Timer-Taste*, um eine gewünschte Abschaltzeit der Heizung einzustellen. Die verfügbaren Intervalle sind 1 Stunde, 2 Stunden, 4 Stunden, 6 Stunden und 8 Stunden. Die Heizung schaltet sich nach Ablauf der eingestellten Zeit automatisch aus.

Temperatur +/-

Drücken Sie die Temperatur + oder - Taste, um die gewünschte Raumtemperatur einzustellen. Sobald die eingestellte Temperatur erreicht ist, schaltet sich die Heizung automatisch ab. Sinkt die Raumtemperatur unter den eingestellten Wert, startet die Heizung erneut.

Sie haben Fragen?

Weitere Informationen finden Sie unter koenighaus-infrarot.de/anleitungen.

Ausführliche Informationen bietet unser freundlicher Kundenservice bei einer persönlichen Beratung.



+49 (0)2822/537 64 01



info@koenighaus-infrarot.de

Technische Daten

Wattstärke/Abmessung

450 Watt | 94,5 x 54,5 x 2,2 cm

600W, 800 Watt | 104,5 x 64,5 x 2,2 cm

1000 Watt | 124,5 x 64,5 x 2,2 cm

Lumenstärke

3000 K: Warmweiss

4000 K: Neutralweiss

6000 K: Kaltweiss

Abstufungen zwischen 657 lm, 692 lm und 739 lm möglich.

Gewicht

450 Watt: 4 kg

600, 800 Watt: 4,6 kg

1000 Watt: 4,95 kg

Anschluss

450 Watt: 4 kg

Schutzklasse

IP44

Oberflächentemperatur

75–125 °C (mit Überhitzungsschutz)

Fernbedienung

Die Beleuchtungs- und Heizfunktionen der Deckenheizung können bequem über die mitgelieferte Fernbedienung gesteuert und eingestellt werden.

Montage

Decken- und Wandmontage möglich.

Schauen Sie doch mal in unser
weiteres Sortiment rein!



Bild-
heizung



Spiegel-
heizung



Stand-
heizung

Könighaus GmbH

Albert-Einstein-Straße 1
46446 Emmerich am Rhein
+49 (0)2822/537 64 01

E-Mail: info@koenighaus-infrarot.de
Internet: www.koenighaus-infrarot.de